

NOTA DE PREMSA

El centre SARA celebra el Nadal amb esperança i solidaritat

Una festa plena de calidesa i alegria per a les persones en situació de sense llar afectades pel VIH.

Càritas Diocesana de Terrassa, 3 de gener de 2025,

Aquest Nadal, el centre SARA de Sabadell, ha organitzat una celebració especial per als participants del projecte de Càritas Diocesana de Terrassa. El centre, que acompanya persones sense llar afectades pel VIH, ha preparat diferents activitats durant aquestes dates per fomentar l'esperit nadalenc i la solidaritat. Els residents han gaudit d'un dinar festiu, tallers creatius i de tots esperen la tradicional entrega de regals de Reis Mags, amb cartes personalitzades que sempre emocionen a tothom.

La directora del centre, Mar Diéguez, destaca la importància d'aquestes activitats per mantenir l'esperança i la cohesió en moments difícils. "El Nadal és una època per compartir i reforçar els vincles", comenta. Aquestes activitats no només aporten alegria, sinó que també ajuden a crear un ambient de suport i comprensió mútua entre totes les persones del centre que aquests dies nadalencs estan especialment sensibles, plens de records de familiars no presents, i de records de Nadals passats viscuts al ras, entre d'altres. Per aquest motiu, els tècnics del Sara, aquests dies intenten estar més presents que mai per acompanyar en aquests moments tan sensibles.

El centre SARA és una llar i aquesta paraula "llar" agafa més significat en aquestes dates tan especials ja que el vincle que es crea a la llar els ofereix un espai d'acollida i calidesa durant les festes nadalenques.

Sabadell, 3 de gener de 2025

NOTA DE PRENSA

El centro SARA celebra la Navidad con esperanza y solidaridad

Una fiesta llena de calidez y alegría para las personas en situación de sin hogar afectadas por el VIH.

Càritas Diocesana de Terrassa, 3 de enero de 2025,

Esta Navidad, el centro SARA de Sabadell, ha organizado una celebración especial para los participantes del proyecto de Cáritas Diocesana de Terrassa. El centro, que acompaña a personas sin hogar afectadas por el VIH, ha preparado diferentes actividades durante estas fechas para fomentar el espíritu navideño y la solidaridad. Los residentes han disfrutado de un almuerzo festivo, talleres creativos y de todos esperan la tradicional entrega de regalos de Reyes Magos, con cartas personalizadas que siempre emocionan a todo el mundo.

La directora del centro, Mar Diéguez, destaca la importancia de estas actividades por mantener la esperanza y la cohesión en momentos difíciles. "La Navidad es una época para compartir y reforzar los vínculos", comenta. Estas actividades no sólo aportan alegría, sino que también ayudan a crear un ambiente de apoyo y comprensión mutua entre todas las personas del centro que estos días navideños están especialmente sensibles, llenos de recuerdos de familiares no presentes, y de recuerdos de Navidades pasadas vividas en el raso, entre otros. Por este motivo, los técnicos de Sara, estos días intentan estar más presentes que nunca para acompañar en estos momentos tan sensibles.

El centro SARA es un hogar y esta palabra "hogar" cobra más significado en estas fechas tan especiales, ya que el vínculo que se crea en el hogar les ofrece un espacio de acogida y calidez durante las fiestas navideñas.

Sabadell, 3 de enero de 2025